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't schooltie 

Voorzitter, 
Via u richt ik mij tot tot de leden van de raad en tot het college. 
Geachte leden van de raad, geacht college, 
Mijn naam is Truus van Hamersveld en ik ben penningmeester van de Stichting 
Dorpshuis 'Onder de Pannen' te Uitdam. 
Zoals u bekend is bestaat dit jaar het dorpshuis 40 jaar. In al die jaren is 

" bestuurlijk talent ontwikkeld en benut om het dorpshuis te blijven ontwikkelen en 
in stand te houden. Voor de leefbaarheid in een kleine kern als Uitdam is het 
sociaal-cultureel gebeuren een groot goed. Dat is de kracht van het dorpshuis in 
deze kleine kern van de gemeente Waterland. Voor dit belangrijke goed is nimmer 
van de gemeente enige subsidie ontvangen. 
Echter ..... sinds 2013 wordt ons dorpshuis aangeslagen voor de 
onroerendezaakbelasting (OZB); dit jaar een bedrag van iets meer dan € 500. Let 
wel, dit bedrag is ruim 43% van ons resultaat. 
Verschillende keren hebben we bij de gemeente aangegeven dat we geen subsidie 
hoeven, maar dat de OZB wat ons betreft mag verdwijnen. Wij ervaren. dit als een 
soort belasting op ons dorpshuis en het vrijwilligerswerk. 
Tot waardering van het bestuur van het dorpshuis werd eind vorig jaar in de raad 
met algemene stemmen, een motie aangenomen om de OZB te verlagen door 
instellingen een korting van maximaal € 250 op de aanslag te geven. 
Via de pers moesten wij in september evenwel vernemen dat de beoogde korting 
vanwege regelgeving en 'technisch onuitvoerbaar' niet door zou gaan. Eigenlijk te 
gek voor woorden. Hierdoor werd het vertrouwen in het college behoorlijk 
geschaad. Hoe is het mogelijk dat een motie met algemene stemmen wordt 
aangenomen en achteraf om onbegrijpelijke redenen niet wordt uitgevoerd? 
Voorzitter, beseft uw college wel wat de vele vrijwilligers voor werk verzetten en 
betekenen voor de gemeente Waterland? Wij denken van niet! 
Ons bestuur heeft met uw college proberen mee te denken aan een mogelijke 
oplossing. Wellicht de commerciële instellingen scheiden van de niet-commerciële 
instellingen bij het toekennen van een OZB-subsdie dan wel kwijtschelding van de 
OZB verlenen, misschien is dit laatste nog eenvoudiger te realiseren. 
Vertrouwen en het nakomen van afspraken / beloften zijn de basisbeginselen om 
met elkaar op goede wijze om te gaan, elkaar te respecteren. Ons bestuur stelt zich 
op het standpunt dat de belofte korting op de OZB omgezet dient te worden in een 
daadwerkelijke uitvoering en wel ingaande 2019. Alleen dat geeft waardering aan 
de vele vrijwilligers en vertrouwen in uw college. 
Ongetwijfeld zal uw raad, die het voorstel met algemene stemmen aannam, 
de zogenoemde OZB-subsidie gerealiseerd willen zien. 
Namens vrijwilligers en bestuur dank voor uw aandacht! 


